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TP 1 Yritysturvallisuuden organisoinnin trendit – Viekö kyberturvallisuus kaiken?  

-Turvallisuuden vastuut voidaan yrityksissä ja organisaatioissa organisoida monella 

tavalla. Viime vuosina kyberturvallisuus on ollut turvallisuuden osa-alueista ehkä eniten 

esillä. Miten kyberturvallisuuden valta-asema on vaikuttanut ja vaikuttaa organisointiin. 

Quo vadis, yritysturvallisuus? 

Työpajan isäntä 

Turvallisuusasiantuntija, yksityisyrittäjä Rauno Hammarberg 

 

Rauno Hammarbergin työelämän painopiste on tällä hetkellä 

opetustoiminnassa, erityisesti seuraavilla turvallisuuden osa-

alueilla: turvallisuusjohtaminen, riskienhallinta, varautuminen, 

KATAKRI ja esimiestyö sekä johtaminen. Rauno toimii myös turvallisuuskonsulttina. 

Vuonna 2004 hänet valittiin Nokia Yhtymän turvallisuusosaston globaalista 

operatiivisesta turvallisuudesta vastaavaksi johtajaksi. Taustalla vaikutti vuosien 

kiinnostus turvallisuusasioihin ja aktiivinen mukanaolo mm. vapaaehtoisessa 

maanpuolustustyössä. Tehtävänkuva käsitti myöhemmin myös tietoturvan 

kehittäminen.  

Nokian turvallisuustehtävistä matka jatkui VR-Yhtymän turvallisuusjohtajaksi, jossa 

juna- ja rautatieturvallisuudella ja sen kehittämisellä oli suuri painoarvo. Muutaman 

vuoden jälkeen Rauno siirtyi kehittämään myös Wärtsilä Oyj yhtymän 

yritysturvallisuutta maailmanlaajuisesti.  

Nokian ajoista lähtien Rauno on toiminut erilaisissa opetus-, perehdytys- ja 

konsultointitehtävissä, ja hän pitääkin tärkeänä välittää oppimaansa muille alalla 

työskenteleville. Pari vuotta sitten Rauno irtisanoutui kokopäiväisestä työstään, jonka 

jälkeen hän on toiminut erilaisissa turvallisuusopetukseen ja konsultointiin liittyvissä 

tehtävissä. 

Vuosien varrella on syntynyt turvallisuusalalla toimivien henkilöiden aktiivisia 

verkostoja, joissa saamistaan neuvoista ja vuorovaikutuksesta Rauno on erittäin 

kiitollinen. Hän toivoo, että myös tämän tilaisuuden osallistujille syntyy uusia 

kontakteja, jotka ovat heille avuksi vaikeissa tilanteissa. 

 

 

 

 

 

 


